

## Ⓞ Additive

Touching live parts in the installation environment can result in an electric shock!

An electric shock can be lethal!

Before working on the device or load, disconnect all associated circuit breakers.

Cover all live parts in the area!

Electrical devices should only be assembled and installed by qualified electricians, in compliance with installation standards and the safety and accident prevention directives, provisions and instructions applicable in the country.

Please follow the recommendations and standards in force for SELV electrical circuits when installing and laying cables.

These instructions for use are an integral part of the product and must be kept by the end user.

يمكن أن يؤدي لمس الأجزاء المكهربة في محيط التركيبية إلى صدمة كهربائية!  
قد تؤدي الصدمة الكهربائية إلى الموت!  
قبل العمل على الجهاز أو الحمل، قم بفصل جميع قاطعات التيار المرتبطة.  
قم بغطاء جميع الأجزاء المكهربة في المنطقة!

يجب أن يقوم بتجميع وتركيب الأجهزة الكهربائية فقط فني كهربائي مؤهل، وفقا لمعايير التركيب والسلامة وعملا بتوجيهات الوقاية من الحوادث، وبالأحكام والتعليمات القابلة للتطبيق في البلد.  
رجاء اتباع التوصيات والمعايير السارية المفعول بالنسبة للدوائر الكهربائية المتعلقة بنظام جهد الأمان فائق الانخفاض (SELV) عند تركيب وتمديد الكبلات.  
هذه التعليمات المرصودة للاستخدام هي جزء لا يتجزأ من المنتج ويجب أن يحتفظ بها المستخدم النهائي.